

《单词百科:myofibrilla是什么意思?myofibrilla怎么发音?myofibrilla的解释和用法》

英语单词myofibrilla是什么意思?myofibrilla怎么读?myofibrilla怎么发音?简答网为您整理了myofibrilla的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



myofibrilla怎么读

myofibrilla的读音:[ma :ˈfa br l]

myofibrilla的意思

1、[医] 肌原纤维;

myofibrilla的近义词

1、myofibril n.肌原纤维;

2、sarcostyle n.肌柱，肌原纤维；

myofibrilla的双语例句

1、Influence of Electroacupuncture of Neiguan on Myofibrilla, Mitochondria and Platelets of Myocardial Ischemic Area in the Rabbit

电针内关穴对家兔急性心肌缺血区肌原纤维、线粒体和血小板的影响

2、The cell organs were increased in density, and myofibrilla were pyknosis or necrosis, the mitochondrial cristae were decreased. The lysosome and cardionatrín granule were enhanced.

细胞器密度增加，肌原纤维固缩或坏死，线粒体脱嵴，溶酶体和心钠素颗粒增多；

3、Pathological and enzymatic changes were observed Results The rats injected with 122 μ g/ kg MCLR showed myocardial cells damage including pyknosis, plasma dissolve and myofibrilla (pls check with dictionary) necrosis in the heart muscles after 24 hours.

结果122 μ g/kg剂量组，注射后24h可观察到大鼠心肌细胞肌浆溶解，核变性固缩，肌原纤维局部坏死；

以上是简答网为您整理的myofibrilla怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/myofibrilla>